
Lidé už se proberte a zamyslete se prosím! Není teď vhodná doba dostat odpovědi na tyto otázky: 

 
1) Existuje reálný izolovaný koronavirus SARS-COV-2, kvůli kterému bylo na našem území ČR 

vyhlášena epidemie, testy, očkování a lockdown? 
2) Kým je financována očkovací kampaň na vakcíny COVID 19? Financují si je pharma firmy 

nebo to financujeme všichni z už tak zadluženého státu? Kdo tyto dluhy zaplatí? 
3) Je potřeba dělat plošné testování? Kdo provozuje testovací centra? Nepostačilo by zavést 

například přístroje na měření teploty po vstupu například do škol či zaměstnání a potom 
případně odeslat na test? 

4) Z jakého důvodu chcete zavést placené testy pro osoby, které jsou zdravé a nevykazují 
příznaky nemoci, a přesto jim zakazujete vstup za zábavou a využíváním služeb? 

5) Proč nebyly staženy antigenní testy s ethylenoxidem, když díky této rakovinotvorné látce byly 
nedávno veterinární správou staženy z prodeje zmrzliny Milka viz TV zprávy? 

6) Je možné reálně zjistit kolik lidí v ČR opravdu zemřelo na COVID 19? Samozřejmě mě zajímá 
prokázání tohoto onemocnění pitvou apod. Číslo, co uvádíte ve výši 30.371 osob to určitě 
nebude, když se tam oficiálně počítaly např. autonehody a jiné smrtelné úrazy.  

7) Jak byla zajištěna léčba pacientů, kteří onemocněli na COVID 19? Dle informace z mého okolí 
bylo problematické se dostat k lékaři a po telefonu mu bylo doporučeno brát paralen a být 
v karanténě. Není to trochu málo, když jak tvrdíte je tento vir, tak smrtelný? 

8) Je nějakým způsobem z Vaší strany vnímána a dodržována Rezoluce Rady Evropy 2361 
(2021), obzvlášť tyto články: 
čl. 7.3.1 zajistily, aby občané byli informováni o tom, že očkování NENÍ povinné, a aby na 
nikoho nebyl vyvíjen politický, společenský ani jiný nátlak na to, aby se nechal očkovat, pokud 
si to sám nepřeje; 
7.3.2 zajistily, aby nikdo nebyl diskriminován za to, že není očkovaný kvůli možným 
zdravotním rizikům nebo proto, že nechtěl být očkován; 
7.3.4 šířily transparentní informace o bezpečnosti a možných vedlejších účincích vakcín, 
pracovaly s platformami sociálních médií a regulovaly je za účelem zamezen šíření mylných 
informací; 
7.3.5 transparentně oznamovaly obsah smluv s výrobci vakcín a zveřejňovaly je k podrobnému 
přezkoumání Parlamentem i veřejností; 

9) Chystáte se zavést povinné očkování, ač s tím polovina ČR nesouhlasí a dala Vám to najevo 
počtem proočkovanosti? Velká část obyvatel se s virem setkala a má protilátky, tudíž očkování 
nepotřebuje. 

10) Na základě, jakého zákona chcete znevýhodňovat neočkované a netestované, ale jinak 
zdravé děti ve školách od 1.9.2021? 

11) Z jakého důvodu nechcete uznat protilátky lidem? Proč chcete případně stanovovat 
nesmyslně vysokou hranici protilátek, když ani pro očkované není stanovena hladina protilátek? 

12) Máme jistotu, že očkovaní lidé nejsou přenašeči? Podle dostupných informací očkování 
chrání pouze před těžkou formou nemoci po omezenou dobu. Navíc tito lidé nejsou testováni. 

13) Z jakého důvodu chcete rozdělovat a dělat rozepře ve společnosti mezi očkovanými a 
neočkovanými? Nemyslíte si, že toto může vést k občanským nepokojům? 

14) Nemyslíte si, že šíření paniky z Vaší strany je trestní čin, když tady žádná pandemie není? 
Restrikce jsou srovnatelné s loňským podzimem, ale nemocnice jsou prázdné. 

15) Proč chcete zavést COVID pasy, když ještě v lednu na Vašich webových stránkách byla 
informace, že se to nestane? 

16) Zveřejníte celou smlouvu se společností Pfizer? Za jakých podmínek probíhá nákup těchto 
vakcín? Nemyslíte si, že na to máme jako občané nárok? Přeci jenom jste zvolení na těchto 
postech díky nám! Navíc apeluji na rezoluci Rady Evropy již zmiňovaný článek 7.3.5 a 7.3.4, 
kde máme nárok na tyto informace. 

17) Kteří odborníci radí vládě v oblasti restrikcí na COVID 19 a jaké mají vzdělání? 
18) Proč MZČR neustále porušuje zákony?  
19) Myslíte si, že je stále náš stát považován za demokratický a zpravodajství za vyvážené, když 

lékaři a odborníci s jiným názorem jsou cenzurováni a nejsou přizváni k oboustranné diskuzi? 
20) Proč se více novinářů neptá na tyto otázky? Proč všichni mlčí a ve zprávách nás jen straší 

pečlivě vybranými čísly, ale v poslední době už neuvádějí, kolik lidí je opravdu nemocných a 
leží v nemocnicích, kolik případně zemřelo opravdu na COVID 19? 

21) Proč v Británii a Singapuru přistupují k tomu samému viru jako k chřipce a zrušili restrikce 
a ukazuje se, že počet nemocných klesá? 

 


